
Protokół Nr 3/24 
posiedzenia Komisji Infrastruktury i Gospodarki Rady Powiatu Świeckiego 

z dnia 24 września 2024 r. 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji - według załączonej listy obecności. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Bożena Gaca-Zielińska - Dyrektor Powiatowego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

w Świeciu,  
2. Karolina Gapska-Kostrzewa - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Świeciu,  
3. Katarzyna Trybuła - Kierownik Wydziału Współpracy, Rozwoju i Zamówień Publicznych 

Starostwa Powiatowego w Świeciu. 
 
Porządek obrad: 
1. Planowane remonty i inwestycje w oświacie. 
2. Analiza materiałów będących przedmiotem obrad Rady Powiatu Świeckiego. 
3. Sprawy bieżące. 

 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Jasińska, 

która powitała obecnych i na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające 
podejmować uchwały Komisji.  

Do przesłanego Członkom Komisji projektu protokołu poprzedniego posiedzenia nie 
wniesiono uwag i protokół został podpisany. 

Do zaproponowanego porządku obrad, przesłanego w zawiadomieniu z dnia 
28.08.2024 r. nie wniesiono uwag (zawiadomienie w załączeniu) i przystąpiono do jego realizacji 
z zastrzeżeniem, że w pierwszej kolejności omówiony zostanie projekt uchwały przygotowany 
przez PCPR, aby Pani Dyrektor z uwagi na pilne obowiązki służbowe mogła opuścić posiedzenie.  
 
 
Do pkt. 2.1  
Projekt uchwały Rady Powiatu Świeckiego w sprawie zmiany Uchwały nr LXII/379/24 z dnia 
27 marca 2024 roku w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację tych zadań 
w Powiecie Świeckim w 2024 roku ze zm. 
Projekt uchwały omówiła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Świeciu, Pani 
Karolina Gapska-Kostrzewa. 
 
Do przedstawionego zagadnienia nie wniesiono pytań ani uwag. 
 
 
Do pkt. 1  
Pani Agnieszka Jasińska prosząc o przedstawienie informacji stwierdziła, że Członkowie Komisji 
otrzymali przygotowany materiał i się z nim zapoznali. 
 
Pani Bożena Gaca-Zielińska przedstawiła informację nt. „Planowane remonty i inwestycje 
w oświacie” (opracowanie w załączeniu). 
Na pytanie Pana Tadeusza Fiedurka odniosła się do znacznej różnicy kwoty, jaką określał 
kosztorys inwestorski, w stosunku do ofert w przetargu dot. rozbudowy Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Świeciu informując, jakie czynniki mogły wpłynąć na jej 
wzrost. 
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Do przedstawionego zagadnienia nie wniesiono więcej pytań ani uwag. 
 
 
Do pkt. 2.2 
Projekt uchwały Rady Powiatu Świeckiego w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania z Radami Działalności Pożytku Publicznego lub organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Wydziału Współpracy, Rozwoju i Zamówień Publicznych 
Starostwa Powiatowego w Świeciu, Pani Katarzyna Trybuła. Poinformowała również, że na 
sesji zostanie przedłożony projekt z autopoprawką, dot. § 3 ust 4 pkt 1, który powinien 
brzmieć: „Rady Działalności Pożytku Publicznego”. 
Na pytanie Pana Tadeusza Fiedurka wymieniła zmiany w stosunku do obecnie obowiązującej 
uchwały regulującej tę kwestię zaznaczając, że tekst ww. uchwały został dziś radnym 
przesłany. 
 
Do przedstawionego zagadnienia nie wniesiono więcej pytań ani uwag. 
 
 
Do pkt. 3 
Pani Agnieszka Jasińska odnosząc się do poruszonego przez Pana Bogdana Taracha tematu 
składania wniosków do budżetu stwierdziła, że można składać wnioski do Zarządu Powiatu, 
żeby określone zadania ująć w projekcie budżetu, a jeśli chodzi o drobne rzeczy radni mogą je 
również sygnalizować bezpośrednio do Starosty. 
 
Pan Bogdan Tarach nawiązując do praktyki stosowanej w Radzie Gminie Świecie stwierdził, że 
„poważniejsze” wnioski składano przez merytoryczną komisję. Zgodził się, że radni mogą 
składać wnioski indywidualnie dodając, że jeżeli Członkowie Komisji uznają, iż na jakimś 
zadaniu im bardziej zależy, to wówczas jako Komisja mogą wydać pozytywną opinię. 
 
W związku z faktem, iż przedmiotem obrad w przyszłym miesiącu będą drogi Pani Ewa 
Otlewska zasugerowała, żeby do tego czasu zorientować się, jak wyglądają drogi powiatowe 
w naszym regionie. W dyskusji nawiązano do obowiązującego programu przebudowy dróg 
i budowy ścieżek rowerowych oraz jego realizacji, także w kontekście dostępnych środków. 
Rozważano również zorganizowanie posiedzenia wyjazdowego na drogi. Ustalono, że 
Członkowie Komisji udadzą się do poszczególnych gmin i w rozmowie poproszą Wójtów 
o wskazanie, jakie są potrzeby, aby to zweryfikować i wyrobić sobie opinię w tej sprawie. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodnicząca  
Komisji Infrastruktury i Gospodarki  

 
………………………………... 

(Agnieszka Jasińska) 
 
Protokołowała 
Halina Matwiej 
Biuro Rady 


